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Respostes a la Ciutadania del PP al Ple de 21/11/2007 
 
Registre 19908 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
El pasado 15 de mayo, a las 14:15, en plena campaña electoral, llamaron 
al portero automático de mi finca, identificándose como “Correo del 
Ayuntamiento”. Inmediatamente, bajé a recoger en el buzón el citado 
correo, encontrándome dos folletos: el anuncio de un concierto en Santa 
Magdalena, y el programa electoral del PSC de Esplugues, con las 60 
medidas propuesta por la candidata Pilar Díaz. 
He confirmado con otros convecinos y amigos en nuestra ciudad que el 
doble reparto citado se ha efectuado igualmente en otros barrios, y en 
iguales condiciones (Identificándose como “Correo del Ayuntamiento”), 
por lo que la entrega efectuada en mi portal no es una casualidad, sino 
que corresponde a un mismo patrón. A la semana siguiente, también e 
campaña electoral, volvió a suceder lo mismo, pero entonces con la 
información de  una exposición y con la revista “La Rosa de Esplugues, 
del PSC. 
 
Este extraño sistema de reparto me provoca una duda, que espero me 
resuelvan uds. el grupo de gobierno, como gestores; y la oposición como 
controladores; de los fondos públicos del Ayuntamiento. Entiendo que en 
el Ayuntamiento constará claramente los servicios contratados con la 
empresa de reparto, al igual que en el PSC, y se podrá aclarar fácilmente 
este suceso. 
 
De las siguientes opciones , ¿cuál es la real?  

a) Se trata de un mailing costeado por el PSC para el envío de su 
programa electoral, y se ha aprovechado para repartir la 
información sobre el concierto en Santa Magdalena. 

b) Se trata de un mailing costeado por el Ayuntamiento para informar 
del concierto en Sta. Magdalena, y se ha aprovechado para repartir 
publicidad del PSC. 

c) Se trata de un envío mixto, costeado a partes iguales por el 
Ayuntamiento y por el PSC, dado se trata de reducir coste en 
ambas instituciones 

d) Otra opción a determinar. 
 
Como ciudadano, me preocupa gravemente que los fondos municipales 
se puedan haber utilizado en beneficio de la campaña electoral de un 
partido concreto, y no para dar un servició a todos los ciudadanos de 
Esplugues. Es por ello que les ruego una respuesta concreta, y si se 
hubiera producido un comportamiento irregular en la gestión de fondos 
municipales se tomen las medidas oportunas.  
 
Bien, el grupo municipal del Partido Popular tampoco se puede definir por 
ninguna por que lo ignoramos completamente. Hombre, lo normal que ocurre 
en estos casos es que cuando se contrata, es que de paso que repartes 
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aquello, te pago mi factura y repartes lo mío, y nos ponemos de acuerdo. Es lo 
habitual, nosotros lo hemos hecho, hemos contratado una empresa externa 
totalmente, y nos ha hecho el reparto. Pero creo que lo más lógico, y como 
somos bien pensados, es que habrá sido así. No obstante, seguro que el grupo 
socialista lo justificará y seguro que coincidiremos, no sé decirte. Si no fuese 
así, ya sería otra historia, otro tema de conversación, pero vaya, seguro que 
no. 
 
Registre 19909 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
Consejo de la Agrupación Local de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía – 
Baix Llobregat Sud. 
Recientemente se ha venido produciendo en diversas localidades de 
Cataluña una serie de desagradables incidentes, que afectan al normal 
clima de convivencia, y a la imagen de las instituciones y de los legítimos 
representantes de los ciudadanos, algunos de ellos muy graves, como las 
amenazas de muerte al presidente de Ciutadans (D. Albert Rivera), a 
miembros del Consejo General del Poder Judicial, la bomba instalada en 
la sede de ICV en Sant Andreu, las quemas de fotografías del Jefe del 
Estado, etc. 
 
Y aunque afortunadamente en Esplugues no tenemos que lamentar 
comportamientos incívicos en este sentido, solicitamos al grupo 
municipal socialista y a los demás grupos políticos representados en este 
consistorio, su condena en concreto a las amenazas realizadas a D. Albert 
Rivera (presidente  de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía), y en general 
a toda forma de violencia contra representantes electos, y contra los 
símbolos del Estado. 
 
Bien, el grupo municipal del Partido Popular pues hombre, va a sonar mal lo 
que voy a decir, pero lo voy a decir, evidentemente, y es que ¿cómo no?, 
condenamos, hemos condenado, condenamos y condenaremos siempre 
cualquier acto de violencia de la figura democrática de cualquier persona, pero 
no solamente de una figura democrática, sino de cualquier ciudadano en sí. 
Entonces, por desgracia, nosotros estamos acostumbrados, no nosotros en 
Esplugues, tenemos la suerte de que hay una cordialidad increíble y siempre la 
abandero, pero en España, pues somos punto de mira en otras muchas 
situaciones, y sabemos de qué va el tema este. Pero a parte de las figuras, la 
democracia nos ampara, evidentemente, también respetamos la Constitución, y 
lo que ella dice lo acatamos, y evidentemente, la respetamos y así la 
elogiamos, y lo que está bien está bien, y lo que está mal está mal, y si no lo 
queremos cambiemos la Constitución y haremos otras cosas, evidentemente. 
Pero un tema es el derecho constitucional, y otro tema es el de las personas 
físicas y los electos democráticos, que evidentemente, unos los condenamos 
de facto y de pleno, y los otros los respetamos y que la ley actúe de facto. Con 
lo cual creo que contestamos la pregunta. 
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Registre 22125 
Sr. Iscle Pladellorens 
Per PP, ICV, CiU, ERC 
 
En cada Sessió plenària hi ha algun dictamen o proposta en què 
l’oposició en ple no recolza la postura de l’equip de govern, ja sigui 
mitjançant un vot negatiu o una abstenció. Per exemple en el passat ple 
en el punt 24 “Dictamen proposant la sol·licitud d’un préstec per finançar 
inversions consignades en el Pressupost Municipal en vigor” ER, CiU i 
ICV hi van votar en contra i el PP es va abstenir, i en el mateix ple els 
punts relatius a les taxes i al l’IBI (des del 9 al 23) tota l’oposició hi va 
votar en contra. 
Després de dir NO, es fa alguna altra cosa? 
Quan tota l’oposició coincideix en una votació, què es fa en defensa 
d’aquesta postura tant a nivell de partir com en conjunt? 
 
Bé, des del grup municipal del Partit Popular, primer de tot vull aclarir algun 
concepte. És un tema circumstancial, és un cúmul de coincidències, que 
l’oposició coincidim en el vot, o sigui, que quedi clar això. Una cosa és que en 
algun moment donat aquesta oposició s’ha posat d’acord en algun punt 
concret, doncs ha passat abans d’aquesta última legislatura, però quan fem 
una concepció d’un vot, és un cúmul de coincidències, cadascú vota el que 
creu en consciència que ha de fer. No és una predisposició prèvia i una parlada 
abans, vull posar-ho molt de manifest. Cadascú té la seva convicció. Clar, què 
passa? Que acostuma a coincidir que hi ha coses que creiem des del nostre 
punt de vista que no són correctes, i l’equip de govern creu que és correcte i fa 
allò més convenient. I com que ells governen amb majoria, doncs les apliquen, i 
és el que la democràcia ens ha transmès.  
 
Llavors, quan aquí, per exemple, ens diem doncs bé, en algun punt concret, 
quan parlem d’un préstec per finançar inversions, i uns diuen que no, altres 
voten abstenció, bé, fem una concepció del vot que sempre aquell grup sempre 
l’argumenta àmpliament, i en el moment vols que sigui inversió, que beneficiï al 
poble, i com que , participar no participem, manifestem el nostre neguit o que 
no estem contents per poder votar que sí, o no estem descontents per votar 
que no.  
 
Però evidentment, el tema de l’IBI, era un tema flagrant que hi vàrem coincidir 
tots en junta de portaveus, que es manifesta, que es fa un manifest, i que se’ns 
veu venir, o sigui, tampoc és una cosa que fem per darrera i a l’últim moment al 
ple, no, ui, ara tenim junta de portaveus cada dilluns, i entre mig de setmana 
tenim junta de portaveus, vull dir, tenim tant temps de parlar de tantes coses i 
exposar tants motius, que arriba un moment en el ple en el qual estan moltes 
coses parlades.  
 
Clar, què fem després?, doncs mira, molt senzill, nosaltres, el dia 28 de maig 
de l’any 2007, tenim molt clar que comença la pròxima campanya electoral, ja 
ha començat per nosaltres, que al 2011 hi haurà noves eleccions, i el que fem 
és treballar pel municipi, i exposem públicament el que legalment aplica l’equip 
de govern. Que estem en contra? Ho exposem al ple. Que ho podem 
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manifestar en un mitjà públic de comunicació? Ho exposem. Que ho podem dir, 
tant escrit com en comunicació visual? Vull dir, ens queda el dret a la pataleta, i 
intentar acordar punts d’acord en algun punt de trobada, però evidentment, com 
que partim de que la legalitat ens empara, doncs tenim dret a la pataleta, dret a 
exposició, i dret a parlar, i és el que apliquem. Res més que això. 
 
Registre 22127 
Sra. Núria Roig Mariana 
Sra. Elisabet Millà 
Sr, Jordi Raventós 
Sra. Mª Teresa Carbonell 
Per PP, ICV, CiU, ERC 
 
Què pensen de l’actitud que ha pres el grup socialista respecte el cas de 
l’ex cap de la policia local Jesús Kiercheben de no presentar-se com 
acusació particular? Pensen fer alguna cosa? 
 
Bé, nosaltres tenim dues opinions i una gran conclusió al respecte. Hi ha dos 
expedients oberts, un és el municipal per una investigació que s’està fent a 
aquest senyor, que no fa gaire setmanes, poques, vàrem tenir una reunió per 
parlar precisament d’aquest tema. L’expedient encara està obert i de moment, 
com que la toga me l’he deixada al carrer, baix no me la puc posar, doncs no 
soc jutge i no faré paper de jutge en aquest cas. Però que actuï l’expedient 
sancionador que està en marxa.  
 
El tema d’aquest senyor, bé, va tenir l’infortuni de tenir el que va tenir, el que li 
va passar a Rubí. Ja estan actuant d’ofici policia local, Mossos d’Esquadra, ja 
té la seva feina aquest senyor per defensar-se, i jo penso que l’equip de govern 
fa el correcte. L’Ajuntament, en aquest cas, ha fet el correcte. No hem de 
presentar cap mena, almenys en aquest moment i mentre no hi hagi cap prova 
més, o alguna cosa que faci al·lusió a Esplugues, no ens hem de presentar 
com a acusació en aquest cas. 
 
Ara be, s’ha de resoldre l’expedient d’Esplugues, ha d’actuar la llei a nivell del 
que convingui pel tema de l’embriaguesa i l’accident que ha tingut a Rubí, que 
per això ja actuen.  
 
El que sí que tenim molt clar, i això ja ho vàrem dir el primer dia, és que el 
senyor Kiercheben a Esplugues no pot tornar mai més, i com més aviat es 
resolgui aquest tema, volem liquidar-lo i que se’n vagi a fer una altra tasca a un 
altre municipi, si pot ser demà millor que demà passat, això ho tenim claríssim, 
però deixem moure’s a la justícia i a la legalitat vigent i repeteixo, penso que és 
el correcte el que estem fent a l’Ajuntament d’Esplugues, l’expedient que 
informi, que es tanqui i si podem tenir més conclusions potser podrem avançar 
l’expulsió si convé, o no sé què, però en una altra reunió que tinguem doncs 
parlem una altra vegada. 


